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Rada Miejska w Piasecznie  
Radni - Sesja 

Protokół nr 35/2021  

XXXV Sesja w dniu 17 lutego 2021  
Obrady rozpoczęto 17 lutego 2021 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 11:20 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska    nieobecna 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył XXXV sesję. Odczytał listę obecności. Radni 
potwierdzili swoją obecność online w systemie Microsoft Teams oraz poprzez 
potwierdzenie obecności w systemie e-sesja. Przewodniczący stwierdził kworum. 

Przystąpiono do ustalenia porządku obrad.  

Daniel Putkiewicz Burmistrz zgłosił prośbę o wprowadzenie dodatkowej uchwały w 
sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do zawarcia porozumień 
z Miastem Stołecznym Warszawą, Gminą Konstancin-Jeziorna oraz firmą Nextbike 
Polska S.A. w restrukturyzacji, dotyczącego wspólnego działania w celu 



 Protokół z obrad XXXV  sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 17 lutego 2021 r. 

 

2/14 

 

kompatybilności systemów Warszawskiego Roweru Publicznego, Konstancińskiego 
Roweru Miejskiego i Piaseczyńskiego Roweru Miejskiego. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Głosowanie zaproponowanej zmiany w porządku obrad o uzupełnienie porządku 
obrad, projekt w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do 
zawarcia porozumień z Miastem Stołecznym Warszawą, Gminą Konstancin-Jeziorna 
oraz firmą Nextbike Polska S.A. w restrukturyzacji, dotyczącego wspólnego działania 
w celu kompatybilności systemów Warszawskiego Roweru Publicznego, 
Konstancińskiego Roweru Miejskiego i Piaseczyńskiego Roweru Miejskiego. 
Głosowano w sprawie wprowadzenia o porz ądku obrad  projektu uchwały w 
sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do zawarcia porozumień 
z Miastem Stołecznym Warszawą, Gminą Konstancin-Jeziorna oraz firmą Nextbike 
Polska S.A. w restrukturyzacji, dotyczącego wspólnego działania w celu 
kompatybilności systemów Warszawskiego Roweru Publicznego, Konstancińskiego 
Roweru Miejskiego i Piaseczyńskiego Roweru Miejskiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Joanna Morawska 
Wprowadzona jako pkt 6.24 
 
2. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
nie zgłoszono uwag 
Głosowano w sprawie:  
Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Piasecznie..  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (1) Hanna Krzyżewska 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Joanna Morawska 
Protokół przyjęty 
 
3. Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 
Daniel Putkiewicz przedstawił działania Burmistrza gminy za ostatni okres 
sprawozdawczy. 
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3.1. Trwa akcja szczepień wg ilości dostępnych szczepionek tj. około 270-300 
tygodniowo, zaszczepiono 185 osób w wieku powyżej 80 roku życia, organizowano 
pomoc w transporcie do punktów szczepień. Obecnie szczepione są osoby z grupy 
ryzyka „0” tj. pracownicy MGOPS i nauczyciele. Tygodniowo otrzymujemy około stu 
szczepionek. 

3.2. Na terenie gminy trwa akcja zima, na ulice wyjechały pługopiaskarki i w miarę 
posiadanych możliwości odśnieżane są ulice i chodniki zarządzane przez gminę. 
Dotychczas wydatkowano około 1,5 mln. zł. na zimowe utrzymanie.  

3.3. W trakcie posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego Rady 
Miejskiej poruszono sprawę gospodarki leśnej prowadzonej przez Nadleśnictwo 
Chojnów i wycinki drzewa w nadleśnictwie. Przyjęto wniosek o powołanie grupy 
roboczej, reprezentowanej przez samorząd i lokalną społeczność oraz lokalne 
inicjatywy, stowarzyszenia  w celu monitorowania wycinki i prowadzonych prac. Nasza 
gmina dokłada wielu starań w celu poprawy klimatu, jakości powietrza i środowiska. 

3.4. Na stronie i w lokalnej prasie przedstawiono nowe rozkłady jazdy autobusów 
lokalnego transportu dla naszych mieszkańców. Jednym z działań gminy w celu 
poprawy komunikacji jest projekt uchwały przedłożony na sesję w celu zawarcia 
porozumień z Miastem Stołecznym Warszawą, Gminą Konstancin-Jeziorna oraz firmą 
Nextbike Polska S.A. w restrukturyzacji, dotyczącego wspólnego działania w celu 
kompatybilności systemów Warszawskiego Roweru Publicznego, Konstancińskiego 
Roweru Miejskiego i Piaseczyńskiego Roweru Miejskiego.  

3.5. Na przełomie roku zakończono jedną z inwestycji oświatowych tj. SP Gołków, na 
ukończeniu jest SP Głosków, w trakcie realizacji SP Złotokłos.   

3.6. Trwa inwentaryzacja źródeł ciepła, Burmistrz zachęcał do udziału w ankiecie. 
Dane pozwolą na lepsze ukierunkowanie podejmowanych przedsięwzięć. Problemem 
jest nadal ogrzewanie piecami na opał stały. Burmistrz zachęcał do korzystania z 
programów dofinansowujących wymianę na ekologiczne źródła ciepła. Celem jest 
ograniczenie i eliminacja źródeł zanieczyszczenia powietrza. 

3.7. Burmistrz brał udział w obchodach rocznicy Powstania Warszawskiego, złożono 
kwiaty i wieńce, zapalono znicze oddając hołd poległym.  

3.8. W dniu 18.02.21 r. Burmistrz brał udział w obradach XI sesji Młodzieżowej Rady 
Gminy Piaseczno. 

3.9. W 12 lutego 2021 z okazji 91 urodzin Józefa Wilkonia - Burmistrz odwiedził 
mistrza kultury i sztuki, Honorowego Obywatela gminy Piaseczno, autora ilustracji 
i opracowań graficznych znanych i cenionych na całym świecie. 

3.10.  Burmistrz  poinformował, że z wielkim smutkiem i żalem pożegnaliśmy naszą 
długoletnią pracownicę urzędu śp. Elżbietę Turkowską.  
 
Burmistrz  poinformował, że zgłasza autopoprawkę do projektu w sprawie zmiany 
Statutu Gminy  w załączniku w pkt. j) należy dopisać „Nefrytowy Zakątek”.  
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Burmistrz zaprosił do bieżącego śledzenia online informacji i komunikatów gminy oraz 
dbania o zdrowie swoje i najbliższych.  
 
4. Sprawozdanie przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza przedstawił SPRAWOZDANIE Z DZIAŁAŃ 

PRZEWODNICZĄCEGO RADY MIEJSKIEJ za okres – 20.01.2021 - 17.02.2021 

1) Udział/współpraca z Młodzieżową Radą Gminy Piaseczno p. Michał Rosa 
2) Udział w spotkaniach/konsultacjach zespołu historycznego p. Magdalena 

Woźniak 
3) udział we wtorkowych kierownictwach Gminy p. Magdalena Woźniak 

 (on Line) 
4) sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej  
5) bieżąca praca w komisjach Rady, współpraca z Burmistrzem, kontakt 

z mieszkańcami 
6) współpraca z Biurem Rady Miejskiej 
 
5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw. 
- nie było zgłoszeń. 
 
6. Bieżące uchwały: 
 
1) W sprawie zmiany Uchwały nr 694/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
22.12.2020 r. 
Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy zreferowała projekt uchwały, zgłosiła autopoprawki 
Burmistrza do uchwały, Radni otrzymali poprawiony tekst. 
Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną opinię 
komisji dot. projektów z pkt. 6.1- 6.2 

Beata Walczak Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła pozytywną opinię 
komisji i Rady Oświatowej dla zadań z zakresu oświaty, pkt. 6.1, 6.2 
Ewelina Wójcik Przewodnicząca Komisji Sportu przedstawiła pozytywną opinię 
komisji z zakresu sportu i rekreacji ujętych w projektach z pkt. 6.1, 6.2 
Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił 
pozytywną opinię komisji dot. projektów z pkt. 6.1, 6.2 
Głosowano : W sprawie zmiany Uchwały nr 694/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 22.12.2020 r.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Dorota Kłos 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Joanna Morawska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
2) W sprawie zmiany Uchwały nr 695/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 22.12.2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
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Piaseczno na lata 2021-2036. 
Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy zreferowała projekt uchwały, zgłosiła 
autopoprawki Burmistrza do uchwały, które wynikają z podjętej uchwały budżetowej. 
Głosowano:  w sprawie zmiany Uchwały nr 695/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 22.12.2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2021-2036..  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Dorota Kłos 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Joanna Morawska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
3) W sprawie przejęcia od Zarządu Powiatu Piaseczyńskiego zadania publicznego 
zarządzania fragmentem drogi powiatowej – ul. Księcia Janusza I Starego w 
Piasecznie. 
Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy zreferowała projekt uchwały 
Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną 
opinię komisji. 
Głosowano:  W sprawie przejęcia od Zarządu Powiatu Piaseczyńskiego zadania 
publicznego zarządzania fragmentem drogi powiatowej – ul. Księcia Janusza I 
Starego w Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Dorota Kłos 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Joanna Morawska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
4) W sprawie zmiany uchwały nr 887/XXXI/2009 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
28.01.2009r. w sprawie zarządzenia na terenie Gminy Piaseczno poboru opłaty 
skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. 
Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy zreferowała projekt uchwały. 
Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną 
opinię komisji. 
Głosowano: W sprawie zmiany uchwały nr 887/XXXI/2009 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 28.01.2009r. w sprawie zarządzenia na terenie Gminy Piaseczno 
poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 
wysokości wynagrodzenia za inkaso.  
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Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Joanna Morawska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
5) W sprawie zmiany Statutu Gminy Piaseczno. 
Przewodniczący Piotr Obłoza przedstawił projekt uchwały, zgłosił autopoprawkę 
Burmistrza w załączniku w pkt. j) należy dopisać „Nefrytowy Zakątek”. 
Izabella Górzyńska Przewodnicząca Komisji Statutowej przedstawiła pozytywną 
opinię komisji. 
Głosowano:  W sprawie zmiany Statutu Gminy Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne:  ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Joanna Morawska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
6) W sprawie sprzedaży na własność działki nr 21/283 w Piasecznie na rzecz 
użytkownika wieczystego. 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekty z pkt. 6.6 - 6.10 
Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił 
pozytywną opinię komisji dot. projektów z pkt. 6.6 - 6.10 
Piotr Sędziak Przewodnicząca Komisji Polityki Gospodarczej przedstawił pozytywną 
opinię komisji - pkt. 6.6 - 6.10 
Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną 
opinię komisji dot. projektów z pkt. 6.6 - 6.10 
Ewa Urbańska Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawiła pozytywną opinię komisji dot. projektów z pkt. 6.6 - 6.16 
Głosowano:  W sprawie sprzedaży na własność działki nr 21/283 w Piasecznie na 
rzecz użytkownika wieczystego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Michał Mierzwa 
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NIEOBECNI (1) Joanna Morawska 
Uchwała podj ęta. 
 
7) W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej 
nieruchomości oznaczonej nr ewid. 315/20, położonej w miejscowości Wólka 
Kozodawska. 
Głosowano:  W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości oznaczonej nr ewid. 315/20, położonej w 
miejscowości Wólka Kozodawska.  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) Joanna Morawska 
Uchwała podj ęta. 
 
8) W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej 
nieruchomości oznaczonej nr ewid. 315/21, położonej w miejscowości Wólka 
Kozodawska. 
Głosowano:  W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości oznaczonej nr ewid. 315/21, położonej w 
miejscowości Wólka Kozodawska..  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) Joanna Morawska 
Uchwała podj ęta. 
 
9) W sprawie sprzedaży przez Gminę zabudowanej nieruchomości położonej w 
miejscowości Henryków Urocze przy ul. Mokrej. 
dyskusja: 
Renata Mirosław, Radna zwróciła uwagę na położenie działki w centrum tej 
miejscowości, ceny nieruchomości rosną. Ma być wykonana kanalizacja, to zwiększy 
jej wartość. W interesie gminy nie leży sprzedaż działki i pytała dlaczego dotychczas 
nie wyremontowano budynku oraz czy wszystkie działki gminne, na których są stare 
budynki gmina będzie sprzedawać. 
Piotr Obłoza Radny zadaniem gminy nie jest zarabianie, ale prowadzenie 
racjonalnego zarządzania. 
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Michał Rosa Radny podjęcie uchwały to upoważnienie Burmistrza do podjęcia 
ekonomicznie uzasadnionej decyzji. 
Daniel Putkiewicz Burmistrz przypomniał, że działka o pow. 800 m2 była dotychczas 
dzierżawiona przez G.S. dlatego taki jest stan budynku. W terenie zamieszkałym 
może powstać punk usługowy, nieruchomość zostanie zagospodarowana.  
Obecnie gmina ma wiele inwestycji związanych z ochroną zabytków 
z przeznaczeniem na cele kulturalne i muzealne. Budżet jest bardzo duży, ale 
finansowanie remontów również, jaka będzie skala dochodów. Burmistrz wymienił 
inwestycje wpisane do budżetu na rok bieżący. Chodzi o racjonalną gospodarkę 
nieruchomościami. Takie obiekty trzeba nadzorować, aby nie zostały zniszczone. 
Gmina zaplanowała inwestycji na dużym terenie w Parku Urocze. 
Wojciech Ołdakowski Radny pytał, czy sprzedaż tej działki jest konieczna w tym 
momencie, jednocześnie zdaje sobie sprawę że środki ze sprzedaży zostaną 
przekazane na inne inwestycje. 
Zakończono dyskusję. 
Głosowano: W sprawie sprzedaży przez Gminę zabudowanej nieruchomości 
położonej w miejscowości Henryków Urocze przy ul. Mokrej.   
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (1) Dorota Kłos 
NIEOBECNI (1) Joanna Morawska 
Uchwała podj ęta. 
 
10) W sprawie nabycia przez Gminę Piaseczno prawa własności działki ew. nr 12 
obr. 44 m. Piaseczno. 
Głosowano:   
W sprawie nabycia przez Gminę Piaseczno prawa własności działki ew. nr 12 obr. 44 
m. Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Joanna Morawska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
11) W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Józefosław – etap II. 
Anna Pakulińska – Attia Naczelnik UiA zreferowała projekty uchwał z pkt. 6.11- 6.16 
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Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego pkt. 6.11- 6.16 
Głosowano:  W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Józefosław – etap II.  
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) Joanna Morawska 
Uchwała podj ęta. 
 
12) W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Józefosław – etap I dla terenów 1Pt, 
4KDL, 10 KDL, 21KDD, 29 KDD, 28 KDPJ, 48 KDPJ i 57 KDPR. 
Głosowano : W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Józefosław – etap I dla terenów 1Pt, 
4KDL, 10 KDL, 21KDD, 29 KDD, 28 KDPJ, 48 KDPJ i 57 KDPR..  
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) Joanna Morawska 
Uchwała podj ęta. 
 
13) W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Józefosław – część I. 
Głosowano:  W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Józefosław – część I..  
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) Joanna Morawska 
Uchwała podj ęta. 
 
14) W sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
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przestrzennego podjętego Uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 220/X/2007 z 
dnia 13.06.2007r w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Kamionka. 
Głosowano:  W sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego podjętego Uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie 
nr 220/X/2007 z dnia 13.06.2007r w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Kamionka..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Joanna Morawska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
15) W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Kamionka. 
Głosowano:  W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Kamionka.  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) Joanna Morawska 
Uchwała podj ęta. 
 
16) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1170/XXXIX/2017 z 
dnia 18 października 2017r. dotyczącej przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno dla rejonu 
centrum miasta. 
Głosowano:  W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 
1170/XXXIX/2017 z dnia 18 października 2017r. dotyczącej przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 
Piaseczno dla rejonu centrum miasta.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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NIEOBECNI (1) Joanna Morawska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
17) W sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 
oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie w 2021 roku 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę 
Piaseczno. 
Mariusz Sekuła Dyrektor CUW zreferował projekt uchwały. 
Beata Walczak Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła pozytywną opinię 
komisji i Rady Oświatowej. 
Głosowano:  W sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie w 
2021 roku nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez 
Gminę Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Hanna Krzyżewska 
NIEOBECNI (1) Joanna Morawska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
18) W sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Mazowieckiemu w 2021 
roku. 
Jolanta Łączyńska, Naczelni Wydziału Ochrony Środowiska przedstawiła projekty 
uchwał 6.18 i 6.19 
Ewa Urbańska Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawiła pozytywną opinię komisji dot. projektów z pkt. 6.18, 6.19 
Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną 
opinię komisji dot. projektów z pkt. 6.18, 6.19 
Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił 
pozytywną opinię komisji dot. projektów z pkt. 6.18, 6.19 
Głosowano:  W sprawie W sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Mazowieckiemu w 2021 roku.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Hanna Krzyżewska 
NIEOBECNI (1) Joanna Morawska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
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19) W sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomnika 
przyrody rosnącego na działce nr ew. 124 z obr. Orzeszyn. 
Głosowano : W sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych 
pomnika przyrody rosnącego na działce nr ew. 124 z obr. Orzeszyn.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Hanna Krzyżewska 
NIEOBECNI (1) Joanna Morawska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
20) W sprawie zmiany uchwały nr 722/XXXIV/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 22 stycznia 2021r w sprawie utworzenia na terenie Gminy Piaseczno ośrodka 
wsparcia pod nazwą Klub Seniora+. 
Uchwały od nr 20 do nr 23 referowała Wioletta Urban – dyrektor MGOPS . 
Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił 
pozytywną opinię komisji dot. projektów z pkt. 6.20 - 6.24 
Dorota Kłos Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dot. projektów z pkt. 6.20 - 6.23 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany uchwały nr 722/XXXIV/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
22 stycznia 2021r w sprawie utworzenia na terenie Gminy Piaseczno ośrodka 
wsparcia pod nazwą Klub Seniora+.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Joanna Morawska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
21) W sprawie zmiany uchwały nr 723/XXXIV/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 22 stycznia 2021r w sprawie utworzenia na terenie Gminy Piaseczno ośrodka 
wsparcia pod nazwą Klub Seniora+. 
Głosowano:  W sprawie zmiany uchwały nr 723/XXXIV/2021 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 22 stycznia 2021r w sprawie utworzenia na terenie Gminy 
Piaseczno ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora+..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
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Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Joanna Morawska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
22) W sprawie zmiany uchwały nr 724/XXXIV/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 22 stycznia 2021r w sprawie utworzenia na terenie Gminy Piaseczno ośrodka 
wsparcia pod nazwą Klub Seniora+. 
Głosowano:   W sprawie zmiany uchwały nr 724/XXXIV/2021 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 22 stycznia 2021r w sprawie utworzenia na terenie Gminy 
Piaseczno ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora+.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Joanna Morawska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
23) W sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 2021 
przedsiębiorców prowadzących punkty sprzedaży na terenie Gminy Piaseczno i 
zwrotu tej opłaty. 
Ewa Trzcińska Naczelnik Wydziału EDK zreferowała projekt uchwały. 
Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną 
opinię komisji. 
Głosowano : W sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 
napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 
2021 przedsiębiorców prowadzących punkty sprzedaży na terenie Gminy Piaseczno i 
zwrotu tej opłaty. 
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Renata Mirosław 
NIEOBECNI (1) Joanna Morawska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
24) W sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do zawarcia 
porozumień z Miastem Stołecznym Warszawą, Gminą Konstancin-Jeziorna oraz 
firmą Nextbike Polska S.A. w restrukturyzacji, dotyczącego wspólnego działania 
w celu kompatybilności systemów Warszawskiego Roweru Publicznego, 
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Konstancińskiego Roweru Miejskiego i Piaseczyńskiego Roweru Miejskiego. 
Włodzimierz Rasiński Naczelnik IT zreferował projekt uchwały. 
Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił 
pozytywną opinię komisji. 
Głosowano : W sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do 
zawarcia porozumień z Miastem Stołecznym Warszawą, Gminą Konstancin-Jeziorna 
oraz firmą Nextbike Polska S.A. w restrukturyzacji, dotyczącego wspólnego działania 
w celu kompatybilności systemów Warszawskiego Roweru Publicznego, 
Konstancińskiego Roweru Miejskiego i Piaseczyńskiego Roweru Miejskiego.  
Wyniki głosowania.  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Renata Mirosław 
NIEOBECNI (1) Joanna Morawska 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
7. Wolne wnioski. 
 
Ewelina Wójcik, Radna Rady Miejskiej złożyła wniosek o wydłużenie terminu 
składania uwag do projektu zmiany organizacji ruchu w obrębie ulic Kilińskiego i 
Żeromskiego. 
 
8. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 35 sesję o godz. 11:20. 
 
 

 

 

 

 
Przygotowała:  
Grażyna - Małgorzata Wierzchowska 
Inspektor - Biuro Rady Miejskiej 
 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


